
Rondvraag Commissie MME d.d. 15-02-2016 

 

De fractie van de ChristenUnie heeft een rondvraag ingediend naar aanleiding : 

Van de nieuwe concessie dreigen Renswoude en Scherpenzeel een minder frequente OV-

verbinding te krijgen. De exacte gevolgen zijn echter nog onduidelijk. 

 

Vragen: 

1) Wat is al bekend over de buslijnen die door Renswoude en Scherpenzeel gaan? Klopt het 

dat de frequentie omlaag gaat? 

2) Hoe is de huidige, gemiddelde bezetting op de betreffende lijnen? 

3) Op welke wijze lopen de contacten op dit moment met de gemeenten Renswoude en (het 

Gelderse) Scherpenzeel? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Arne Schaddelee 

Fractievoorzitter 

 

ChristenUnie Statenfractie 

Provincie Utrecht 


